
Makromolekulares Kolloquium Freiburg 2021 
Freiburg Macromolecular Colloquium 2021 

 
Anmeldeformular/Registration Form 

 
NAME Nachname/Last Vorname/First 

  

TITLE (Ms./Mr./Dr./Prof./Prof. Dr.)  

EMAIL  

AFFILIATION: 
 

Uni/University Firma/Company 
  

REGISTRATION DETAILS 
Please check one box 

Student Other 
YES NO YES NO 

REGISTRATION FEES 
 

€30 €60 

Bank Transfer Details 
 
Deutsche Bank AG 
Förderungsgemeinschaft des Instituts für Makromolekulare Chemie  
BIC/SWIFT-Code: DEUTDEDBFRE  
IBAN: DE65 6807 0024 0024 2636 00 

!!! Bitte geben Sie folgende Informationen als Verwendungszweck an: !!! 
Nachname, Vorname MAKRO2021 Anmeldung 
 
!!! In the field for transaction details please type the following !!! 
Last name, First name MAKRO2021 Registration 
Data Protection:  
(DE) Ihre E-Mail und Ihr Name werden dem Unternehmen, das das Online-Streaming anbietet, zur Verfügung 
gestellt und werden nur dazu verwendet, Sie auf der Online-Plattform zu registrieren. Eine gedruckte Kopie 
dieses Formulars wird für unsere Unterlagen aufbewahrt. Ihre E-Mail und Ihr Name werden nicht an Dritte 
weitergegeben. Ihre Registrierungsdaten auf der Streaming-Plattform werden nach dem Meeting gelöscht. 
 
(EN) Your email and your name will be provided to the company providing the online streaming and will be used 
only to register you on the online platform. A printed copy of this form will be retained for our records. You 
email and name will not be shared with any third party. Your registration data on the streaming platform will be 
deleted after the meeting. 
Der Unterzeichnende bestätigt, dass er die Datenschutzklausel gelesen und verstanden hat. 
 
I the undersigned, acknowledge that I have read and understood the data protection clause. 
Unterschrift/Signature: Ort, Datum/City, Date 

Attention!!!! 
Please print the filled form, SIGN IT, and send it as PDF with the proof of payment to the following 
email makrokolloquium@gmail.com In the Subject field of the email please type LAST NAME-
REGISTRATION MAKRO2021 


